
Pallotta: Sabatini pracuje nad kolejnymi zakupami
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Nic nie mogło ucieszyć bardziej prezydenta Romy jak wygrana jego

drużyny w pierwszym meczu sezonu. James Pallotta oglądał mecz z

poziomu trybun Stadio Olimpico, a po spotkaniu udzielił wywiadu dla Sky

Sport.

 

Bawiłeś się dziś wieczorem?

- Tak, byłem trochę zdenerwowany przed meczem, kibice byli niesamowici. Garcia

dokonał dobrych zmian.

 

Jaka jest różnica między tamtym i tym sezonem? Chcecie wygrać

mistrzostwo?

- Również w tamtym sezonie walczyliśmy o mistrzostwo, jednak w tym roku

wzmocniliśmy zespół w mercato, Walter i reszta sztabu wykonali świetną robotę.

Walter pracuje nad kilkoma zakupami, dlatego, nie mógł przybyć dziś wieczorem.

 

Basa?

- Nie mogę podać szczegółów.

 

Destro zostanie?

- Tak, powiedziałem to już innego wieczoru. Destro nigdzie nie odejdzie i zostanie z

nami na długo, również dlatego, że jego żona by nas zabiła, gdyby odszedł tuż

przed ślubem [śmiech - dod.red.]. Do zobaczenia i Forza Roma!
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